
 

 NIKOLA ZDUNIĆ: 

 - Poštovane zastupnice i zastupnici, poštovani gradonačelniče, zamjenice i zamjeniče, 

 Ovih dana smo mogli čuti brojne najave iskoraka a već i početak realizacije zapravo 

velikih stvari što se tiče javnog prijevoza, konkretno i nabave vozila ali i poboljšanje odnosno 

unapređenje infrastrukture javnog tramvajskog prijevoza. 

 Moje je pitanje vezano dakle za… 

 

……(Žamor)…… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Trenutak. Molim vas da se utišate da zastupnika čujete. Izvolite. 

 

 NIKOLA ZDUNIĆ: 

 - Moje pitanje je vezano dakle za početak radova na Sarajevskoj cesti i javne nabave za 

izgradnju tramvajske pruge po Sarajevskoj cesti pa vas molim evo za dodatnu informaciju. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Postavljate pitanje zastupniče? 

 

 NIKOLA ZDUNIĆ: 

 - Gradonačelniku. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Gradonačelniku. Gradonačelniče, izvolite odgovorite na jedno pitanje jer ima pravo 

samo na jedno pitanje zastupnik.  

……(Nerazumljiva upadica g. Tomislava Tomaševića iz klupe)…… 

 Pruge, nove pruge, Sarajevska ulica, za tramvaje. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Dobar dan svima. Hvala zastupniče Zdunić na pitanju. 

 Što se tiče, malo ste se referirali u pitanju i oko tramvaja. Da, evo tu smo bili u utorak u 

pogonu tvornice Končar i doista mi je drago i nema puno europskih gradova koji se mogu 

pohvaliti time da se u Zagrebu proizvode tramvaji za Zagreb. Znači, doista nemate puno 

europskih gradova koji se mogu time pohvaliti. 

20 tramvaja je kupljeno. Većina će biti financirani iz EU fondova. Idemo u nabavku još 40 

novih tramvaja. Vidjeti ćemo kako će oni biti financirani, ali ako i ne budu financirani iz EU 

fondova platiti ćemo iz Gradskog proračuna. Prvi tramvaji bi se trebali naći na zagrebačkim 

ulicama najkasnije u proljeće a nadam se i ranije.  

……(Nerazumljiva upadica g. Trpimira Goluže iz klupe)…… 

 Što se tiče, što se tiče Sarajevske i vašeg pitanja… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Zastupniče Goluža, nemojte ometati raspravu odnosno odgovor gradonačelnika! 

……(Nerazumljiva upadica g. Trpimira Goluže iz klupe)…… 

 Čovjek odgovara na pitanje koje je postavio zastupnik. Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Što se tiče Sarajevske… 
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……(Nerazumljiva upadica g. Trpimira Goluže iz klupe)…… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Meni ostavite da procijenim da li odgovor je ili nije. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Što se tiče Sarajevske ulice znate da je prometnica zapravo u tijeku što se tiče javne 

nabave i tu zapravo očekujemo početak gradnje prometnice Sarajevske negdje u lipnju ili 

srpnju. 

 Što se tiče javne nabave za prugu tramvajsku na Sarajevskoj tu očekujemo da sljedeći 

tjedan počne postupak javne nabave tako da bi onda negdje za četiri mjeseca ako ne bude žalbi 

to bilo negdje zapravo na jesen kao što sam već i najavio. I ponavljam još jednom da su to prvi 

metri tramvajske pruge u više od dvadeset godina u Gradu Zagrebu. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Nisam vidio da je zastupnik zatražio dodatno objašnjenje u predviđenom 

roku. 


